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VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 22 MEI 2014 VAN DE 

COMMISSIE BEHEER 

Vastgesteld in de vergadering van 5 juni 2014 

Aanwezig de leden: 

De heren El Aichi (CDA), Aynan (PvdA), Baaijens (Actiepartij), Berkhout (GroenLinks), 

Bloem (SP), Dreijer (CDA), Elbers (SP), Nederbragt (D66), Van den Raadt (Trots), Roduner 

(PvdA), Van Strien (Trots), Visser (ChristenUnie) en de dames De Leeuw (OPH), Sterenberg 

(VVD) en Van Zetten (D66) 

 

Afwezig: de heer Boer (VVD) 

 

Mede aanwezig: 

Mevrouw Van der Mede (griffier) en de heer Van Haga (voorzitter), mevrouw Sikkema 

(wethouder) en mevrouw Taets van Amerongen (griffier) 

Verslag: Mevrouw Van de Belt 

 

  

 

1. Opening en mededelingen van de voorzitter 

De voorzitter opent om 17.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

 Er is bericht van verhindering van de heer Boer. 

 

2. Spreektijd voor belangstellenden 

De heer Nol van de Stichting Behoud Groene Zoom Schalkwijk leest een brief voor van de heer 

Montanes die nu helaas is verhinderd. Hij verwacht van een gemeente betrouwbaarheid. Als een 

gemeente liegt, is dat ernstig. Hij is hierdoor persoonlijk geraakt. Zijn privésteiger kwam in het nauw 

door de komst van het schip De Onderneming. Dat schip bleek veel te groot. De Havendienst deed 

onderzoek en de verantwoordelijke jurist meldde dat er geen probleem was bij de steiger. Kennelijk 

heeft de Havendienst de zijde van de verkeerde boot beoordeeld. Desondanks verklaarde de jurist aan 

de bestuursrechter dat er nautisch geen enkel probleem bestond. Later is het probleem wel erkend per 

mail. Een rechtszaak verliezen als gevolg van liegen is frustrerend. De bron van alle frustratie ligt in het 

gebrek aan handhaving. Als er naar behoren was gehandhaafd, was er nu niets aan de hand geweest. 

De heer Visser wacht de brief af, maar aangezien het over personen gaat, vindt hij het lastig om hierop 

te reageren. 

De voorzitter stelt voor nu niet over personen te spreken, maar de brief af te wachten en indien nodig 

dit punt te agenderen. 

 

3. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Conceptverslag van de commissie Beheer d.d. 8 mei 2014 

De heer Van Strien meldt dat de technische vraag van de heer Aynan in de rondvraag betrekking had 

op parkeren per minuut in de Cronjéstraat via de apparatuur. Het schriftelijke antwoord van de 

wethouder heeft echter betrekking op parkeergarages. Ook de invalidenparkeerplaatsen zijn nog steeds 

niet gerealiseerd.  

De heer Bloem merkt naar aanleiding van de garantstelling voor Spaarnelanden op dat de SP nog sterke 

twijfels heeft naar aanleiding van de aanvankelijk als ex. artikel 38 ingediende vragen die ter 

vergadering mondeling werden beantwoord. Onduidelijk is nog waarom de keus wordt gemaakt voor 

garantstelling en lening in plaats van de winst/het niet uitkeren van dividenten. De SP zou het op prijs 

stellen als de wethouder daarop nog voor de raad een toelichting kan geven. 
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Wethouder Sikkema wijst erop dat dit betrekking heeft op het financiële deel en dat zal wethouder 

Cassee beantwoorden. Mochten er nog meer vragen leven, dan kunnen raadsleden die mailen.  

Invaliden kunnen in de Cronjéstraat overigens gewoon gebruikmaken van hun parkeerkaart. 

 

5. Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor leden en collegeleden 

Er is een rondvraag. 

Wethouder Sikkema weet dat in de vorige commissie niet alle leden de brief hadden gelezen over 

duurzaam afvalbeheer. Als er nog vragen leven, mail die dan zodat de wethouder die nog voor de raad 

kan beantwoorden.  

De voorzitter memoreert dat de VVD het stuk niet voldragen vindt en dat de PvdA het stuk als 

hamerstuk met stemverklaring naar de raad wil laten gaan. 

Mevrouw Van Zetten licht toe dat D66 hierover graag met de nieuwe wethouder van gedachten had 

gewisseld. 

Wethouder Sikkema wijst erop dat alle vragen beantwoord zijn. Dit beleid moet uitgerold worden, 

zodat Haarlem aan de norm kan voldoen. Er zit wel enige druk achter. 

De heer Visser vindt het stuk wel voldragen, maar het is allemaal wel op korte termijn. 

De voorzitter concludeert dat dit punt als bespreekpunt naar de raad gaat. 

 

6. Functioneren Havendienst 

Mevrouw Sterenberg pleit ervoor dat de gemeente alsnog een onderzoek instelt naar mogelijke 

verzelfstandiging van de Havendienst. De VVD verwacht dat de Havendienst dan kan functioneren als 

een klantvriendelijke en servicegerichte onderneming. In 2012 heeft de VVD een tienpuntenplan 

gemaakt voor een sterker en nautischer Haarlem. De wethouder schuift de roep om een onderzoek nu 

wel heel gemakkelijk ter zijde. De VVD bepleit alsnog het onderzoek en hoort ook graag een betere 

onderbouwing. 

De heer Berkhout stelt voor dit agendapunt uit te stellen gezien de complexiteit. Hij kan zich 

voorstellen dat de nieuwe wethouder zich hierin verder moet inlezen en hij zou dit punt niet graag 

overhaast behandelen.  

Mevrouw Van Zetten beaamt dat het een complexe geschiedenis is. Al in 2011 heeft D66 gepleit voor 

een onderzoek bij de Havendienst. Nu blijkt dat wel gebeurd te zijn. Er zijn grote zorgen over de 

bedrijfsvoering. Verzelfstandiging dit jaar uitstellen lijkt haar verstandig. Dan kan de wethouder zich 

inderdaad in dit dossier verdiepen. Niet voor niets hebben de oud-raadsleden Marselje en Visser 

hierover een stuk naar de commissie gestuurd.  

De heer Visser verbaast zich over het hele proces. In het Haarlems Dagblad stond een heel goede 

samenvatting en daarop krijgt hij graag een reactie. 

De heer Roduner kan zich voorstellen dit jaar het verzelfstandigingsonderzoek over te slaan, maar hij 

onderschrijft de vraag van de ChristenUnie om onderzoek te doen naar wat hier precies is gebeurd.  

De heer Bloem vindt dit een belangrijk punt dat hij graag later uitvoerig met de wethouder zou willen 

bespreken. De verzelfstandiging nu onderzoeken lijkt hem niet goed. 

De heer Baaijens wijst erop dat wethouder Mooij een notitie over de geringe kostendekkendheid heeft 

toegezegd in de commissie Bestuur. Hij hoort graag wanneer die komt. 

 

Wethouder Sikkema licht toe dat er net een reorganisatie achter de rug is, dus voor een onderzoek naar 

de verzelfstandiging lijkt dit nu niet het juiste moment. Bovendien is de klanttevredenheid goed. 

Handhaving blijft een overheidstaak, of de Havendienst nu wordt verzelfstandigd of niet. In 2013 was 

het rapport gereed. Dat was net voor de reorganisatie van GOB en daardoor is het rapport vertraagd 

naar de raad gekomen. Bij het stuk van de voormalige raadsleden Visser en Marselje is een belangrijk 

pijnpunt namelijk dat bestemmingsplannen zijn veranderd. Dat valt onder wethouder Cassee. Als 

daarover nog vragen zijn, horen die thuis in de commissie Ontwikkeling. Als er een vergunning wordt 

afgegeven, voert de Havendienst die uit. De Havendienst is een uitvoerend orgaan. 
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De heer Visser vraagt de wethouder de argumentatie die in de Raad van State wordt gevoerd op papier 

te zetten in relatie tot het amendement van de raad dat precies het tegenovergestelde zegt. Een kaart 

wordt aangepast terwijl daarover geen besluit is genomen. Hij is heel benieuwd naar de visie van het 

college daarop. 

Wethouder Sikkema vindt dit een terecht punt. Het is al meer dan een raadsperiode geleden gebeurd. Er 

is een cultuuromslag gaande. Het college doet er alles aan om dit in de toekomst te voorkomen. 

Mevrouw Van Zetten vindt dat de wethouder nu wel heel gemakkelijk over de zorgen van de raad 

heenstapt. De Havendienst vaart een volstrekt eigen koers. Het was heel lastig om de gang van zaken 

daar te controleren. De Havendienst heeft toch een machtspositie. Er is weliswaar het nodige verbeterd, 

maar het rapport biedt voldoende aanleiding een aantal zaken nog eens aan de orde te stellen. 34% 

kostendekkendheid is ook niet gunstig. Het gaat niet alleen om het klanttevredenheidsonderzoek, maar 

ook om de praatjes in de stad. Wie krijgt een ligplaats en waarom de ander niet? 

Wethouder Sikkema zit er absoluut bovenop. De brief over de bedrijfsvoering en kostendekkendheid 

komt nog. Het imago van de Havendienst moet beslist verbeterd worden. Ze zal de vraag van de heer 

Visser aan collega Cassee voorleggen. 

De voorzitter concludeert dat er geen onderzoek komt naar verzelfstandiging van de Havendienst. 

 

7. Uitvoeringsplan Poelbroekpark 

De heer Berkhout meent dat het plan nu goed op orde is. 

De voorzitter concludeert dat dit punt voldoende is besproken. 

 

8. Camerabewaking Appelaargarage 

De heer Nederbragt wijst erop dat er ook in de commissie Bestuur een stuk lag over camerabewaking 

en er bestond onduidelijkheid of het regime van camerabewaking in de Appelaargarage ook onder het 

andere stuk zou vallen. Op de vragen van D66 daarover zijn heldere antwoorden gekomen. De 

camerabewaking an sich staat niet ter discussie gezien de aantallen inbraken daar.  

Mevrouw De Leeuw gaat akkoord met het krediet voor de camerabewaking. Het voorkomt veel 

ellende, maar het dient wel tijdelijk te zijn.  

De heer El Aichi wijst erop dat het aantal inbraken fors was toegenomen en daarop heeft men op advies 

van de officier van Justitie tijdelijk camera’s laten plaatsen. Hij is benieuwd naar het resultaat. Als de 

ervaringen positief zijn, gaat het CDA hiermee akkoord.  

De heer Berkhout is geen voorstander van camerabewaking, maar gezien de omstandigheden in deze 

parkeergarage maakt hij hiervoor graag tijdelijk een uitzondering.  

De heren Baaijens, Bloem, Visser en Roduner onderschrijven de woorden van GroenLinks. 

De heer Van Strien wijst erop dat het een collegebevoegdheid is. De gasten van de stad zullen het 

appreciëren.  

Mevrouw Sterenberg moedigt de camerabewaking aan. De VVD wil graag een gastvrije stad zijn. 

Wethouder Sikkema is blij dat dit voorstel breed gedragen wordt. Uiteraard wordt het gemonitord. De 

camera’s komen over vier weken. 

De voorzitter constateert dat dit punt voldoende is besproken. 

 

9. Tijdelijke uitgifte van grond stadslandbouw 

Mevrouw Boerma spreekt in namens Platform Haarlem Groener. Ze is blij dat er nu een resultaat ligt 

voor stadslandbouw. Hoe het in de praktijk verder uitwerkt, zal per geval verschillen. Ze is eveneens 

blij met de resultaten van het Digipanelonderzoek dit voorjaar, waaruit bleek dat veel Haarlemmers 

graag iets zouden willen doen met stadslandbouw. Ze zou graag met die mensen in contact komen. 

Wellicht kan dat georganiseerd worden in samenspraak met de wijkraden en ambtenaren. Ze heeft een 

subsidieaanvraag ingediend. Het zou mooi zijn om met verschillende bevolkingsgroepen buiten aan de 

slag te gaan. Ze spreekt haar enthousiasme uit over de ambtelijke ondersteuning. Op Facebook staat een 

fotorapportage van de zeven locaties. 
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Vragen uit de commissie: 

De heer Visser vraagt wat mevrouw Boerma van de grondprijs vindt. 

Mevrouw Boerma heeft begrepen dat de prijs vergelijkbaar is met de prijs voor volkstuinen, heel 

schappelijk. De prijs geldt alleen voor de daadwerkelijk bebouwde grond in de bakken.  

De heer Nederbragt is benieuwd naar hoe dit op andere plekken georganiseerd is.  

Mevrouw Boerma weet dat er soms gezamenlijk met een woningbouwcorporatie iets gedaan wordt, 

bijvoorbeeld bij de Texelhof. Het bewonersinitiatief naast de Jopenkerk vindt plaats op een stukje 

gemeentegrond dat de bewoners in goed overleg met de gemeente in gebruik hebben genomen. Ze 

hoopt nog meer lapjes grond te vinden zonder dat mensen elkaar in de wielen rijden. 

Mevrouw Sterenberg begrijpt dat mevrouw Boerma privégegevens wil van het Digipanel, maar 

daarover heeft ze juist haar twijfels uitgesproken. 

 

Mevrouw Boerma hoopt dat de onderzoekers kunnen nagaan wie dat zijn geweest. Die mensen zouden 

in vertrouwelijkheid kunnen worden gepolst of ze benaderd zouden willen worden. Anders kan dat 

wellicht per wijk via een openbare uitnodiging.  

De voorzitter bedankt mevrouw Boerma voor haar bijdrage. 

 

De heer Visser is groot voorstander van stadslandbouw. Bouwgrond braak laten liggen is zonde, terwijl 

tijdelijke tuinen de buurt groener maken, bijdragen aan de sociale samenhang en ook een educatieve 

waarde hebben. De gemeente wil dit stimuleren maar er ook aan verdienen. De vraagprijs van € 3,86 

per vierkante meter in speciale bakken is veel hoger dan de prijs die volkstuinverenigingen vragen. 

Voor de meeste tuinen wordt vooralsnog geen huurprijs berekend omdat er nog discussie is over de btw 

met de Belastingdienst. Daarover hoort hij graag meer. Tijdelijke tuinen zouden gratis moeten zijn. Dat 

scheelt ook ambtelijke capaciteit. Hooguit vraagt de gemeente een symbolisch bedrag zodat echt 

iedereen gebruik kan maken van een tijdelijke tuin. 

De heer Berkhout is blij met de woorden van mevrouw Boerma. Stadslandbouw is niet alleen een 

creatieve manier om met braakliggende grond om te gaan, het creëert bewustzijn en vergroot de sociale 

cohesie in de wijk. De prijs per vierkante meter per bak lijkt hem heel schappelijk, maar gratis is beter. 

Het mag de gemeente uiteraard niet meer kosten opleveren dan baten. De bakken kunnen gerecyclede 

pallets zijn. Hij vraagt of er al aanmeldingen zijn en of er gebruikgemaakt wordt van de uitkomsten 

vanuit het digipanelonderzoek. Ook is hij benieuwd of het aantal locaties nog kan worden uitgebreid. 

Hij wijst op het bestaan van het stedennetwerk stadslandbouw. In het kader van Haarlem 

klimaatneutraal zou Haarlem kunnen aansluiten op dat stedennetwerk. 

Mevrouw Sterenberg steunt het voorstel. Haarlem doet mee aan de landelijke trend. Het geeft een 

impuls aan de sociale cohesie in de buurt en het zorgt voor vergroening. De inzet vanuit de gemeente is 

minimaal en kostenneutraal. In het voorstel staat dat bewoners betrokken worden. Initiatiefnemers 

kunnen een bewonersavond organiseren, maar als een initiatiefnemer vreest dat bewoners het niet leuk 

vinden, is het onwaarschijnlijk dat die een bewonersavond gaan organiseren. Het is wel vreemd dat 

aanmerken als tijdelijk gebruik problemen oplevert. Met de Belastingdienst is overleg gaande over het 

in gebruik nemen van stukjes grond voor één jaar. Ze hoort graag waarom dit voorstel nu al ter tafel 

ligt, terwijl er nog zo veel onduidelijk is. Ze hoort graag waarom de wethouder daarop vooruitloopt. 

De heer Aynan vindt dit een prima plan over bewustzijn en bewustwording van het groen. Wel hoort 

hij graag waarom er bakken gebruikt moeten worden. Spaarnelanden heeft wat bloembakken 

ingezameld. Wellicht kunnen die en de bakken van de Amsterdamsevaart worden hergebruikt. De 

grondprijs vergt een toelichting. Mevrouw Boerma is op zoek naar samenwerking en daarop krijgt de 

PvdA graag een reactie. Locatie 9 betreft het Westelijk Tuinbouwgebied maar dat is een mogelijke 

locatie voor het verplaatsen van de volkstuinen Nooit rust. De heer Aynan hoort graaf of dat nog steeds 

zo is. 

De heer Elbers is groot voorstander van stadslandbouw. Wel maakt de SP zich zorgen over de regie. 

Hij vraagt of de gemeente actief naar instanties gaat om afspraken te maken. 



verslag van de Commissie Beheer,  
gehouden op 22 mei 2014 

5 

De heer Nederbragt deelt de vraag over de regie. Initiatieven uit de samenleving om op deze manier 

om te gaan met stukken grond die tijdelijk ongebruikt liggen, juicht D66 heel erg toe, maar de gemeente 

treedt nu wel heel betuttelend op. Op de ene plek wel huurprijzen berekenen en op de andere niet, heeft 

te maken met grondexploitaties, maar dat is wel heel ongelukkig. Hij zou liever zien dat de gemeente 

minder regels stelt en meer initiatief aan de burgers laat. Natuurlijk gelden er beperkingen, maar D66 

roept op als gemeente alleen de regie te houden en de uitvoering aan de bevolking te laten. 

De heer Berkhout zou graag kijken naar de manier waarop andere steden dat doen. De gemeente moet 

leren loslaten. 

De heer Nederbragt denkt dat de gemeente er meer van leert als ze het nu loslaat. 

De heer Van Strien is blij dat er nu locaties voor stadslandbouw zijn. Hij zou daar graag het Deliterrein 

aan toevoegen, want daar wordt de komende tien jaar niet gebouwd. Hij wenst de mensen van 

stadslandbouw veel succes. 

De heer Baaijens stelt voor tot de evaluatie over twee jaar geen huurprijs in rekening te brengen om die 

stadslandbouw aan te moedigen. Dan is het ook duidelijk hoe het met de btw gaat. Hij gaat ervan uit dat 

de stichting het gebruik van de bakken monitort.  

Mevrouw De Leeuw oppert statiegeld te berekenen voor het gebruik van de bakken. Wordt het netjes 

onderhouden, krijgen de gebruikers hun geld terug. Niet netjes, kassa. 

 

Wethouder Sikkema is blij dat de raad enthousiast reageert. Ze weet niet of er al aanmeldingen zijn. 

ONS heeft onderzoek gedaan en mensen konden hun e-mailadres achterlaten als ze informatie wilden 

ontvangen. Die adressen zal de gemeente niet zo maar vrijgeven. Er zijn ook particuliere initiatieven, 

maar dit is op dit moment het aantal locaties op gemeentelijke grond. De wethouder is bekend met het 

stedelijk netwerk stadslandbouw. De wethouder zit vanuit G32 in een duurzaamheidsplatform. Daar 

komen wethouders bij elkaar die zich bezighouden met duurzaamheid. De btw betreft landelijke regels. 

De gemeente kan proberen landelijk een lobby te vormen om daarmee anders om te gaan.  

De heer Nederbragt vindt het nuttig om dit in breder verband op te pakken. Hij leest dat er in Haarlem 

contact is met de Belastingdienst over de locaties waar een grondexploitatie is. Kennelijk is voor de 

huursom een koppeling gemaakt met de grondnota. Vanuit de grondnota moet de gemeente huur heffen, 

maar dat kan niet op locaties waar een grondexploitatie is geopend. Als de gemeente dat beleid loslaat, 

dat het per se gekoppeld moet zijn en dat er per se huur gevraagd moet worden, is ze het probleem 

kwijt. Dan zou de gemeente bijvoorbeeld leges kunnen hanteren. 

Mevrouw Sikkema beaamt dat het bedrag is gekoppeld aan de nota Grondprijzen. Als de raad dat 

anders wil, kan die met een voorstel komen. Dit is zoals het nu is vastgesteld in het beleid. 

De heer Visser vraagt waarom de grondprijs voor stadslandbouw zo hoog is. Hij bepleit de tuinen gratis 

te houden. Als het dit seizoen gratis is, kunnen de tuinierders nu onmiddellijk aan de slag. 

De heer Nederbragt benadrukt dat de wethouder een collegebevoegdheid heeft en het college verklaart 

deze twee nota’s hier van toepassing op de stadslandbouw. Dat kan het college ook anders doen. 

Wethouder Sikkema wijst erop dat er een btw-probleem kan ontstaan als de grond tijdelijk ter 

beschikking wordt gesteld. Dat verklaart ook het gebruik van de bakken en het feit dat de uitgifte 

beperkt is. De technische uitleg over de btw komt schriftelijk naar de raad. Dat geldt ook voor vraag 

over het Westelijk Tuinbouwgebied. De wethouder wijst nog op de gemeenschappelijke 

verantwoordelijkheid bij bijvoorbeeld vervuilde grond. Het is heel mooi dat dit initiatief vanuit de stad 

komt. Als er nog andere initiatieven zijn, fantastisch. Daar wil de gemeente zich echt niet te veel mee 

bemoeien. De suggestie voor hergebruik van de verschillende bloembakken neemt ze mee. De 

wethouder laat de commissie binnen een week weten hoe ze reageert op het voorstel van de heer Visser 

om het tuinieren voor dit seizoen nog gratis te maken. 

De voorzitter concludeert dat dit punt voldoende is besproken. 

 

Aangezien de vergadering heel spoedig is verlopen en de inspreker voor het volgende punt nog niet 

aanwezig is, volgt er nu al een pauze tot 18.55 uur. 
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10. Brief B en W d.d. 15 april inzake Bakenessergracht 

Mevrouw Maarssen spreekt in namens de Stichting Vrienden van de Bakenes. Afgelopen donderdag 

was de zitting bij de Raad van State. De vergunning van de gemeente is volledig blanco. Er is geen 

sloopveiligheidsplan noch een bouwveiligheidsplan. Dat vormt wel een voorwaarde voor de 

vergunningverlening. Alles is overgelaten aan de toekomstige aannemer. De gemeente zou goed 

verzekerd zijn. Ook de rechter verbaasde zich erover dat de bewoners met hun zorg over de veiligheid 

niet worden gehoord. De projectleider wil alleen een alternatief uitvoeren van de aannemer. Over het 

door de bewoners uitgewerkte alternatief zweeg hij. Dat alternatief is niet serieus onderzocht en de 

bewoners zijn bij de uitvoering van het laatste onderzoek niet betrokken. De gemeente betwist de 

haalbaarheid van het bewonersplan. De motie had als doel hierover uitsluitsel te geven. Ze verzoekt de 

wethouder te bevestigen dat er niets gebeurt voordat er een uitspraak ligt. Geen enkele bewoner staat 

achter het plan van de wethouder.  

De voorzitter bedankt mevrouw Maarssen voor haar bijdrage. 

 

De voorzitter legt de commissie voor of dit stuk nu besproken kan worden of dat de raad de uitspraak 

van de Raad van State over vijf weken moet afwachten.  

De heer Aynan oppert het onderwerp te bespreken en pas te besluiten over de aanbesteding als de 

uitspraak van de Raad van State is geweest. Dus wel bespreken, maar nog niet uitvoeren. 

De heer Baaijens vindt bespreken geen goed idee. Hij stelt voor eerst de uitspraak van de Raad van 

State af te wachten.  

Mevrouw Van Zetten heeft behoefte iets te zeggen over de motie. 

De voorzitter concludeert dat de raad dit punt toch kort wil behandelen. 

 

Mevrouw Van Zetten wijst erop dat dit onderwerp al een paar jaar speelt. Insprekers komen nu voor de 

derde keer. De manier waarop de gemeente met haar burgers omgaat, staat haaks op ‘We kiezen voor 

een eigenzinnige bestuursstijl met veel initiatieven van bewoners’. Juist op de Bakenessergracht is heel 

veel initiatief geweest. De motie verzocht om een onderzoek. D66 dacht daarbij aan een onderzoek in 

samenspraak met de bewoners. Het onderzoek richtte zich op grote grachten in Amsterdam. D66 had 

graag gezien dat het onderzoek zich richtte op soortgelijke situaties in bijvoorbeeld Delft. Dat is 

volgens haar niet gebeurd. Ze roept de wethouder op met nieuw elan deze situatie onder de loep te 

nemen. Ze spreekt haar afschuw uit over de lelijke stenen op de gracht. 

Mevrouw De Leeuw meent dat er nergens zo veel participatie heeft plaatsgevonden als bij dit project. 

Het is jammer dat het nog altijd niet tot tevredenheid heeft geleid. Het lijkt haar wel verstandig de 

uitspraak af te wachten.  

De heer Visser verbaast zich over dit dossier. De bewoners hebben een gerechtvaardigde zorg en de 

gemeente zou die zorg toch moeten wegnemen. Het is vreemd om de veiligheid helemaal bij de 

aannemer te leggen. Het lijkt de ChristenUnie verstandig de uitspraak af te wachten.  

De heer Bloem heeft er echt behoefte aan dat er helderheid komt in de vorm van een technische 

raadsmarkt. De inzet van de bewoners staat het samen doen zeker niet in de weg. Hij sluit een motie 

niet uit. 

Mevrouw De Leeuw wijst erop dat alle raadsleden plus de wethouders bij de bewoners zijn geweest. 

Diverse plannen zijn gepresenteerd. Nu nog weer een raadsmarkt lijkt haar overdreven. 

De heer Bloem weet dat er veel over is gesproken, maar er is toch echt veel onduidelijkheid over de 

technische aspecten en de haalbaarheid van de variant van de bewoners. 

De heer Berkhout zou de uitspraak graag willen afwachten. Omdat er een nieuwe raad is, steunt hij het 

voorstel van de SP voor een korte raadsmarkt. 

De heer Baaijens onderschrijft de woorden van D66 en hij krijgt graag de toezegging dat er geen 

aanbesteding wordt gedaan zolang er geen uitspraak ligt. 

De heer Van Strien is trots op de participatie van de bewoners. Trots wil de uitspraak van de Raad van 

State afwachten. 

Mevrouw Sterenberg sluit zich aan bij de woorden van D66 en het verzoek van de SP. 
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Wethouder Sikkema benadrukt dat de bewoners absoluut heel serieus zijn genomen. Er hebben echt 

heel veel gesprekken plaatsgevonden, maar de bewoners en de gemeente zijn het niet eens over de 

uitkomst. De verschillende varianten zijn terdege onderzocht. 

Mevrouw Van Zetten wijst op de motie. Er lag toen een verzoek met 124 handtekeningen van 

bewoners om hun variant goed te bekijken. Dat is niet gebeurd. Ze vraagt waarom de expertise uit Delft 

niet is meegenomen en ze stelt voor dat alsnog te doen. 

Wethouder Sikkema benadrukt dat het echt om een finaal onderzoek ging door een gerenommeerd 

bureau. De uitkomst daarvan staat vast, hoewel die eerst met de bewoners gedeeld had moeten worden. 

Het lijkt haar echt onverstandig alles opnieuw te doen, te meer daar er inmiddels ook wel enige 

tijdsdruk ligt. De kademuren zijn er echt slecht aan toe. Ze roept de commissie op zich te laten bijpraten 

door voormalige commissieleden en zich in te lezen. 

De commissie doet raadsbreed het verzoek niet te gaan aanbesteden alvorens de uitspraak er ligt.  

Desgevraagd zegt wethouder Sikkema toe de commissie te informeren over de uitspraak. De wethouder 

gaat zeker nog in gesprek met de bewoners. 

De voorzitter stelt vast dat dit punt voldoende is besproken. 

 

11. Rondvraag 

De heer Van Strien informeert naar de verkeersaudit naar aanleiding van het dodelijke ongeluk op de 

Verspronckweg. 

Wethouder Sikkema komt hier schriftelijk op terug. 

 

12. Agenda komende commissievergadering 

 Aanvullend krediet Waarderhaven 

 Dagvaardiging gemeente door Attero Zuid B.V. 

 Reactie van het college op de aanpassing van de Kennemerlijn 

 Programma van eisen voor de aanbesteding van de openbaarvervoerconcessie Haarlem-IJmond 

De heer Visser heeft gevraagd dat te bundelen met de vraag hoe om te gaan met de negen maanden 

sluiting van de Velsertunnel. 

Mevrouw Van Zetten heeft eerder enkele vragen over de buslijn aan de Spanjaardslaan gesteld en over 

de parkeeroverlast bij de Oosterhoutlaan. De wethouder zou daarop terugkomen. 

 

13. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng en sluit de vergadering om 19.30 uur. 


